
Рік реалізованих можливостей
21 грудня в залі Кіноконцертного комплексу відбувся звіт міського голови 

Володимира Удовиченка про результати соціально-економічного розвитку міста у 2011 
році. Рік був не простий, але, як зазначив міський голова, вдалось реалізувати в 
значній мірі все те, що було заплановано.

Славутич продовжує займати 
лідируюче місце за рейтингом 
кращих міст України, придатних 
для життя. Наполеглива праця 
була відмічена у 2011 році. Згідно 
методики Кабинета міністрів, 
серед 11 міст Київської області за 
9 місяців цього року Славутич 
зайняв перше місце. Дружня 
співпраця усіх гілок влади разом з 
усією громадою дає змогу 
Славутичу існувати і розбудовува
тися. Міській голова висловив 
подяку всім, хто у єдиній співдруж
ності натхненно працював у цьому 
напрямку.

Цей традиційний захід тран
слювався в прямому ефірі.

Газета друкує деякі розділи зві
ту міського голови.

Економіка та 
соціальний розвиток

К о л е н т и в  ДСП «ЧАЕС» 
ЗАВЕРШУЄ 2011 РІК БЕЗ 
ДЕФІЦИТУ ЗАРОБІТНОЇ 
ПЛАТИ

Реформування державного під
приємства буде продовжуватися. 
Ми будемо разом працювати, бо в 
цьому є ризики для людей. Згідно 
домовленості керівництва Агенції 
30-кілометрової зони, профільно
го Міністерства, керівництва стан
ції, профспілкового комітету 
«ЧАЕС», ЦК профспілок атомної

енергетичної промисловості НАЕК 
«Енергоатом» всі ризики для 
людей ми хочемо передбачити в 
галузевій угоді. В розгляді цих 
питань ми знаходимо компроміс, 
досягаємо його в інтересах людей 
і разом з тим ми не є перепоною на 
шляху реформ. Але реформа 
повинна робитися заради ефек
тивності, а от ефективність треба 
довести. Найкращій критерій 
ефективності це практика. Через 
практику ми побачимо як і що буде 
працювати.

Міський голова підтвердив 
свою думку, що він був, є і буде, з 
точки зори теорії управління, при
хильником думки, що ДСП «ЧАЕС» 
повинно бути в системі палива та 
енергетики і максимально зближе
не з НАЕК «Енергоатом». На цьому 
стою і цю політики буду продовжу
вати -  сказав міський голова.

А то м рем о н тсерв іс  -  ЦЕ
НОВА ПЕРСПЕКТИВА, НОВІ 
МОЖЛИВОСТІ, НОВІ РОБОЧІ 
МІСЦЯ, ЦЕ БАЗОВЕ ПІДПРИ
ЄМСТВО в частині Н А Е К  
«Е н ерго ато м »

Історія за всі роки цього підпри
ємства довела про ефективність 
проекту Атомремонтсервіс. 
Сьогодні воно має понад 800 
робочих місць, працює в системі 
НАЕК «Енергоатом». Прозвучали 
подяки на адресу президента

НАЕК «Енергоатом» Юрія 
Недашковського та голови проф
спілки Олексія Лича за постійну 
підтримку Атомремонтсервіса. 
Міський голова передав приємну 
звістку, що розпочався процес 
проектування і будівництва цен
тралізованого сховища ядерного 
палива і від НАЕК «Енергоатом» 
буде представляти цей проект 
Атомремонтсервіс. Це говорить 
про перспективи створення висо- 
котехнологічних робочих місць з 
достойною заробітною платою, а 
це головне, що потрібно людині.

Політика міської влади ніколи не 
зміниться в частині економічної 
політики: це залучення інвестицій, 
підтримка бізнесу, підтримка під
приємництва початкового, малого, 
середнього в будь-яких умовах.

Це Комплекс з виробництва 
металевих бочок та залізобетон
них контейнерів для зберігання 
радіоактивних відходів ЧАЕС, ТОВ 
«НВО «Екотех» -  виробництво еко
логічно чистого пресованого пали
ва з деревини («пелет») та вироб
ництво автоматичних водогрійних 
й опалювальних котлів з викорис
танням цього палива, ТОВ 
«Компанія «ВІТАВА» -  введення 
другої черги виробництва заводу 
«Світлові технології».

Це сучасні технології і працю
ють в Славутичі.

Житлові п р о б л е м и
Щоб будувати своє життя люди

ні з першу потрібна заробітна пла
та і житло, а далі все останнє. 
Нажаль 200-квартирний будинок 
за державною програмою зняття з 
експлуатації ЧАЕС побудувати за 
кошти державного бюджету не 
можливо. Натомість ми маємо 
реальну можливість побудувати З 
будинки за Програмою доступного 
житла. 30% фінансування бере на 
себе держава і 70% коштом гро
мадянина, надається кредит на 20 
років. Це на даний час такі умови, 
які є найліпшими в Україні.

Є домовленість президента 
НАЕК «Енергоатом» Недашковсь
кого Юрія і директора ВП «Атомре
монтсервіс» Лісніченка Володи
мира про добудову 15 квартир 
вставки за адресою: Печерський, 2.

Продовжується житлове індиві
дуальне будівництво. Будуть виді
лятися наступні ділянки згідно з 
генеральним планом забудови 
Славутича в Добринінському, 
Чернігівському, Печерському 
кварталах.

П ро ект  ро к у : дорога  
Ч ерн ігів  -  Пакул ь  -  КП П  
« С лавути ч» -  Ч о рн о 
бил ь  з п ід 'їздом  до 
м. С л авутича

Виконано капітальний ремонт 
автодороги (65 км асфальтового 
покриття), яка має міжнародне 
значення, що збільшило пропус
кну можливість автотранспорту, 
підвищило безпеку руху та фор
мує позитивний імідж України.

Виконано та продовжується 
ремонт доріг місцевого значення 
Чернігівської області, з урахуван
ням використання їх під час 
ремонту вищезазначеного авто
шляху.

Освоєно 14 млн. грн. із запла
нованих 17,5 млн. грн., решту буде 
освоєно у 2012 році на ремонт 
автодоріг до с. Ведильці та 
с. Мньов.

Б ю дж ет
Зростання бюджетних надхо

джень дає нам змогу існувати, 
платити заробітну плату і розбудо
вувати Славутич. В 2011 році вилу
чили із місцевого бюджету 17 млн. 
381 тис. гривень плюс додатково 
ми втратили 1,5 млн. гривень 
через зміни тарифів та підвищен
ня з 1 жовтня заробітної плати, 
тобто всього вилучили 18,9 млн.

гривень, а дотація склала лише 10 
млн. гривень, ми виконали всі 
зобов’язання перед державою. В 
наступному році, згідно із Законом 
України «Про державний бюджет 
України на 2012 рік», з місцевого 
бюджету планується вилучення 
28,1 млн. гривень. Тому 2012 рік 
можна назвати роком виживання і 
надії. Змістовна частина нашої з 
вами життєдіяльності знаходиться 
саме в цій філософії.

Розвинуте місто -  місто
З РОЗВИНЕНИМ ІНФОРМА
ЦІЙНИМ СЕРЕДОВИЩЕМ

Впровадження комплексної 
автоматизованої системи розра
хунків за житлово-комунальні 
послуги в м. Славутичі.

Реалізація проекту здійснюєть
ся виконавчим комітетом Славу- 
тицької міської ради.

Фінансування проекту здійсню
ється за рахунок: фонду Конкурсу 
проектів та програм розвитку міс
цевого самоврядування, виконав
чого комітету Славутицької міської 
ради та партнерів проекту.

Г ро м ад а  С лавутича . 
Д о бру  сп раву  -  разо м

Вже зібрано на спорудження 
художньо-монументальної компо
зиції «Білий ангел Славутича»:

Внесено благодійних коштів -  
96 007,74 грн.,

з них: 94 960,74 грн. -  від під
приємств і організацій

1 047,00 грн. -  від жителів міс
та .

(Продовження у наступному 
номері)


